

Select your time frame

This web site assists you in making an appointment for a free anonymous HIV test at Minatomachi Medical Center on May 15, 2021(Saturday).

Testing Site : [Minatomachi Medical Center](#)

Address: [Kinkocho 7-6, Kanagawaku, Yokohama City](#)

The testing is organized by Medical Crisis Countermeasures Headquarters Office, Kanagawa Pref. Government.

Tel:045-210-4793 (only in Japanese)

Information is NOT available at the office of Minatomachi Medical Center.

Your e-mail address is NOT used for any other purposes, but for the testing reservation making process only.

17:40

17:50

18:00

18:10

18:20

18:30

[Notice : For the prevention of COVID-19 infectious spread, we need your kind cooperation]

- Please wear a mask in the testing site.
- If you have a fever, sore throat, cough or some other common cold like symptoms, please refrain from visiting the testing site.
- In case of your having a fever higher than 37.5 °C or cough at the testing site, you may NOT receive the service.
- In the test site, please check your body temperature and use ethanol hand sanitizer. If you have ethanol allergy, let us know at the reception.

- If your arrival at the testing place delayed more than 10 minutes from your reservation time, the reservation should be cancelled, automatically. Then those who made their reservations for the same day should receive their turns instead.
- In case of not able to find the place or further information on the matters, you can contact us by calling this dedicated number on the test day (15:00~18:30) at 070-1288-4116.
- Although we provide the rapid test, it could teak up to around 2 hours depending on the number of the service receivers of the day.
- If your initial test result was indeterminate, you need to come to receive the final result in the daytime during the weekdays, approximately after one week.
- [Contact information]
Medical Crisis Countermeasures Headquarters Office, Kanagawa Pref. Government
Tel: 045-210-4793 (Only in Japanese)
(Monday to Friday, 8:30~17:15)
- [Minatomachi Medical Center]
Tel: 045-453-3673
(Information in English available only in the following time Mon, Tue & Friday, 13:00~14:00. Call for Dr. Sawada.)
- An exclusive phone number on the testing day. (15:00~18:30) 070-1288-4116.
- For further information in English and other languages, [please go to the following website](#)

请选择您希望的时间

本网站将协助您预约2021/05/15(土曜日)神奈川县的免费匿名HIV检查。检查会场设于港町诊疗所。请选择您希望的时间。

有会说英语、西班牙语、葡萄牙语、泰语的工作人员。针对其他语言使用者，可以用简单的日语或英语提供服务。提供汉语、菲律宾语、越南语、尼泊尔语、缅甸语、印尼语的资料。

17:40

17:50

18:00

18:10

18:20

18:30

【为贯彻落实新型冠状病毒防疫措施，请注意以下事项】

- 请在会场内佩戴口罩。
- 如出现发热、喉咙痛、咳嗽等感冒症状或身体不适，请不要前来就诊。
- 如您当天在会场内测量体温时超过37.5度或有咳嗽的症状，则不能接受检查。
- 进入室内后需要您配合测量体温并对手进行酒精消毒。如您对酒精过敏，请告知接待处工作人员。

- 请注意，如您超过预约时间10分钟以上未到场则视为自动取消预约，该预约时间将与其他预约者提供服务。
- 如您检查当天对会场有疑问，可在15:00~18:30之间拨打检查当天的专用电话：070-1288-4116。
- 检查虽为快速检查，但根据当天的繁忙程度，从办理手续到结束检查可能需要2小时左右，可能需要您暂时在会场外等待。
- 请您确保检查时间充足。如果您的检查结果为“判定保留”，将会在大约一周后的工作日告知您结果。
- 检查会场位于港町诊疗所（横滨市神奈川区金港町7-6）。
- 检查由神奈川县医疗器械对策本部率提供。如果您需要了解今后的日程安排或咨询，请点击[下方主页](#)。